

家訊 – July 20, 2025

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經: 雅各書 5:13-18
信息: 出於信心的祈禱
回應詩歌: #435 你已否禱告

七月禱告指南: 為宣教代禱

第三週 (7/16-7/22): 為兒童宣教代禱

有人抱着自己的嬰孩來見耶穌, 要他摸他們; 門徒看見就責備那些人。耶穌卻叫他們來, 說: 「讓小孩子到我這裏來, 不要禁止他們, 因為在神國的正是這樣的人。我實在告訴你們, 凡要承受神國的, 若不像小孩子, 斷不能進去。」

路加福音 18:15-17

本週團契聚會時間

7/21 – 7/25 兒童暑期聖經學校
5:30-8PM

7/23: 週三禱告會 7:30PM

7/25: 週五學生學者職青/葡萄園暫停一次

7/26: 週六VBS結業典禮BBQ 10AM

下週主日 (7/27 @9:30AM)

講員: Dr. Stuart Chen

主席: Edwin Yau

翻譯: 李牧師

招待: 聂宁岚, 鄭美霞

感恩与代禱

1. 李牧師: 於6/30-7/23前往東南亞宣教。請代禱一路有神保守與使用, 在培訓, 講道, 輔導, 探訪, 交流等, 榮耀主名。
2. 為生病的家庭代禱。願主賜平安, 醫治與盼望。
3. 請一起為下周的暑期兒童聖經學校代禱, 求主使用所有的同工, 預備來參加的小朋友們以及家長的心。

家訊

1. 今年的「8 天希望」活動: 將於7月19日至7月26日舉行, 該地區的教會將為Niagara特區的家庭提供希望修復服務。如果您想參加, 網站登記已結束。如果你想參加, 可以以臨時報名的方式加入他們。
2. 暑期兒童學校: 將於7/21-7/25舉行。需要幫手: 今天成人主日學後, 裝飾教會, 歡迎大家留下來幫忙, 有午餐。
3. 常青團契: 長青組的聚會將在7月和8月暫停。下一次的長青聚會是9/9。長青VBS將於10/6 – 10/9舉行, 歡迎60歲及以上的弟兄姊妹, 朋友們參加。
4. 校園走禱: 周五8月1日晚上7:30。邀請大家一起到UB北校園走禱。

BCCC Family News – July 20, 2025

Weekly Meetings

VBS from 7/21 to 7/25 5:30-8PM

Wed 7/23 - Prayer Meeting 7:30PM

Fri 7/24 - No fellowship for adults and youth

Sat 7/26 - VBS closing ceremony 10AM

Sun 7/27 - Combined Service 9:30AM
Fundamental of Faith Sunday
School 11:15AM

Sermon

Why Do You Love The Lord?
Psalm 116

Weekly Announcements

- VBS 2025 will be from 7/21-25 from 5:30-8PM. We will decorate the church today after Sunday school and you are welcome to stay to help.
- 8 Days of Hope 7/20-7/27. This is an annual event where churches in the area join together to serve families with free home repairs. This year we are serving families in the Niagara District of Buffalo. The registration is closed but you can still walk in.
- Prayer Walk is on 8/1 at 7:30pm at UB north campus in front of Capen at the flag pole. Come join us in prayer for the upcoming fall semester and for the students and our student ministries.

Next Sunday 7/27

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Dr. Stuart Chen

Interpreter: Pastor Sunny

Chairperson: Edwin Yau

Ushers: Jiguang Dai, Ray Lew

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church.
Stay connected to BCCC through or mobile app
www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- Pray for families who are going through sickness. May God give peace, healing and hope to them.
- Pastor Sunny short term mission trip to South East Asia 6/30 - 7/23. Please pray that God will protect and use him along the way. In training, preaching, counseling, visits, exchanges, etc., that we will glorify the name of the Lord.
- Pray for VBS preparations and all of the children attending.

July Prayer Guide: Praying for Mission

Week 7/16 - 7/22: Mission to the Children

Now they were bringing even infants to him that he might touch them. And when the disciples saw it, they rebuked them. But Jesus called them to him, saying, "Let the children come to me, and do not hinder them, for to such belongs the kingdom of God. Truly, I say to you, whoever does not receive the kingdom of God like a child shall not enter it."

Luke 18:15-17

Mail Offerings to:

PO Box 1003 Williamsville, NY 14231

Give Online: @Tithe.ly